

## 誌 謝

我想要表達對我指導老師，莊晴光教授，衷心的感激之情，因為他持續不斷的指導與鼓勵，這個畢業論文才得以完成。我也要感謝我的師母，楊靜蘭女士，對我們每位研究生所付出的深切關懷。

在此，我要感謝周光中博士軟體程式的提供。我也要感謝本實驗室的所有成員，尤其吳憲順同學、陳毓喬博士、張繼禾同學及吳憲宏同學，一同切磋討論、互相加油打氣。我也要感謝秘書楊惠玲小姐及陳郁萍小姐在行政上的支援及熱心幫忙。我也要感謝中山科學研究院、系統製造中心杜德雲組長、林煥堯博士及各級長官、同仁的鼓勵及幫助。

我想要獻上我的畢業論文給我親愛的母親，楊婉柔女士，及紀念我的父親，陳清祥先生。

最後我要特別的感謝我的內人，賓文秀女士，我的兒子，我的兄弟及我的妹妹們，在我博士修業期間給予我耐心的支持及無盡的愛。

## ACKNOWLEDGMENTS

I would like to express my sincere gratitude to my advisor, *Professor Ching-Kuang C. Tzuang*, for his constant guidance and encouragement that make this thesis possible. I also wish to thank the wife of my advisor, 師母, Mrs. C. -L. Yang for her deep concern about every student.

I would like to give my thanks to Dr. G. -J. Chou for providing programs. Thanks are also to all the members in our laboratory, especially Mr. H. -S. Wu, Dr. Y. -C. Chen, Mr. C. -H. Chang, and Mr. H. -H. Wu, for their discussions and suggestions. I also thank to Ms. Annie Yang and Ms. Irene Chen for their enthusiastic help. I also thank to the directors, 杜德雲組長, Dr. F. -Y. Lin and team members at the System Manufacturing Center (SMC) of Chung Shang Institute of Science and Technology (CSIST) for their encouragement and help.

I'd like to give my dissertation to my dear mother, 楊婉柔, and to the memory of my father, 陳清祥.

I finally give my very special acknowledgments to my wife, 賓文秀, my sons, my brothers and my sisters for their patience supports and endless love during the Ph.D. Program.